

# Carlo Thelen

Director General of the Chamber of Commerce of Luxembourg

Carlo Thelen, 42, married, with three children, holds a master's degree in Economics from the Catholic University of Leuven.

He joined the Chamber of Commerce in January 1996 as an economic adviser. Carlo has been a member of the executive committee since August 2003, and was Economic Affairs Director, International Affairs Director and Chief Economist before his appointed to the position of Director General.

Each year, he prepared and presented the most significant opinion of the Chamber of Commerce, that on the state budget. As Chief Economist, Carlo Thelen has been keeping a reputed expert blog ([www.carlothelen.lu](http://www.carlothelen.lu)) for the past two years, where he provides a specialist opinion on the major economic issues of our times. In addition to his expertise in economics, the new Director General has extensive experience in the overseas promotion of the economy of Luxembourg, having taken part in several state visits and economic missions in other countries when he was the International Affairs Director, and has had many an occasion to present the advantages and benefits of Luxembourg for investors.



# Carlo Thelen

Directeur général de la Chambre de Commerce de Luxembourg

Carlo Thelen, 42 ans, marié, père de trois enfants, est détenteur d'un master en sciences économiques de l'Université Catholique de Louvain.

Il a rejoint la Chambre de Commerce en janvier 1996 comme conseiller économique. Membre du comité de direction depuis août 2003, Carlo Thelen a occupé avant sa nomination au poste de directeur général, les fonctions de directeur des Affaires Économiques, de directeur des Affaires Internationales et de « chief economist ».

Il a préparé et présenté chaque année le plus important avis de la Chambre de Commerce, l'avis sur le budget de l'Etat. En sa qualité de « Chief Economist », Carlo Thelen anime depuis deux ans un blog d'expert remarqué ([www.carlothelen.lu](http://www.carlothelen.lu)) dans lequel il porte un regard avisé sur les grandes questions économiques de notre époque. Outre son expertise économique, le nouveau directeur général dispose d'une grande expérience en matière de promotion de l'économie luxembourgeoise à l'étranger, puisqu'il a, dans sa fonction de directeur des Affaires Internationales, assisté à de très nombreuses visites d'Etat et missions économiques à l'étranger où il a présenté à maintes reprises les avantages et atouts du Luxembourg comme terre d'investissement.

